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Fotoğraflar Ariella Kristianson Verdmont’ta 

On iki yıldır burada yaşıyorum ve 
işim Verdmont, son dokuz ila on 
yılda büyüyen küçük bir oda ve 
kahvaltı tesisidir. Yol gösterici 
ilkelerimizden biri mümkün 
olduğunca göze çarpmamaya 
çalışmaktır. Böylece insanlar 
tatile çıktıklarında çevreye daha 
fazla sorun  aratmayacaklarından 
emin olabilirler.

 

 

 
Güneş panelleri, güneş termal 
LED ışıklar, ısı pompası 
Emisyonlarda %80 azalma 
Yağmur suyunun toplanması 
Çevre dostu deterjanlar 
Biyoçeşitliliğin korunması 
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ENERJİ YÖNETİMİ İÇİN HANGİ 
AKSİYONLARI GERÇEKLEŞTİRDİNİZ? 

En büyük yatırımlarımız bu alanda oldu. Son on 
yılda enerji tüketimimizin büyük bir kısmını 
karşılamak için güneş panelleri kullandık, ancak 
tüm odalarda enerji etkisini azaltmak için güneş 
termalini de uyguladık. Elbette LED ampullerle ve 
güneş enerjisini bahçe aydınlatmasında da 
kullanarak enerji tüketimini azalttık. Kışın ısıtma 
için aldığımız bir başka karar da bir ısı pompası 
kurmaktı; bu, süper verimli ve harika bir ısıtma 
yöntemi olduğundan emisyonlarımızı yüzde 80 
oranında azalttığımız anlamına geliyor. Enerji 
konusunda elektrikli araçlar için de şarj hizmeti 
sunuyoruz. 

 

SU YÖNETİMİ NE OLUR? 
Eski bir binada su yönetimi daha karmaşıktır 
çünkü yeni bir bina ise yağmur suyunu ve gri 
suyu toplayıp geri dönüştürecek bir sistem 
kurabilirsiniz. Evimizde biraz değişiklik yapmak 
zorunda kaldık, bu yüzden en az üç banyonun 
yağmur suyunu ve çamaşırhanedeki gri suyu 
kullanabileceği bir sistemi yeniden düşündük; 
çünkü otel çamaşırhanesi çok büyük ve çok 
fazla su tüketiyor. 
Biz de suyu toplayıp sadece sifon ve sulamada 
kullanacağımız bir sistem yaptık. Tabii ki, etkisi 
çok düşük, çevre dostu deterjanlar kullanıyoruz, 
dolayısıyla sulama tehlikesi yok; bitkilere 
kesinlikle zarar vermezler. 

Ayrıca su eksikliği nedeniyle tamamlanamayan 
acil durumlarda havuz için de kullanılan geniş 
bir su toplama sistemimiz bulunmaktadır. 
Yaptığımız diğer şey ise küçük bir gölet 
kurmaktı. Bir bakıma su toplamaya yarıyor 
çünkü çatıdan yağmur suyunu topluyor ama bir 
diğer önemli husus da biyolojik çeşitlilik. Bu 
doğrudan su tasarrufuyla ilgili olmasa da diğer 
bir boyut olan çevremizin doğallaştırılmasına 
kesinlikle yardımcı oluyor.

MOBİLYA VE TEDARİK ZİNCİRİ NE 
DURUMDA? 

Her oda ayrı ayrı döşenmiştir ve hepsi 
birbirinden farklıdır. Çoğu parçalar ikinci eldir ve 
geri kazanılmıştır. İkinci el satın alamıyorsak, 
onun çevre dostu olduğundan, iyi yapıldığından, 
uzun süre dayanacak şekilde tasarlandığından 
veya onarılabilir olduğundan emin olmaya 
çalışırız. Mobilya konusunda dikkate aldığımız 
ana prensipler bunlardır. 
 
Tedarik zincirine gelince bizim için en önemli 
şeyin gıda olduğunu söyleyebilirim. Yemek 
hazırlarken, makarna ve pizza yaparken un, 
meyve gibi her şey için yerel tedarikçilerden 
yararlanmaya çalışıyoruz. Yerel çiftçilerden satın 
almak için her zaman organik pazara gideriz; 
Elde edilmesi gerçekten zor olan bazı ürünler 
var, ancak her zaman yerele öncelik vermeye 
çalışıyoruz. Ayrıca organik çiftçi pazarının bir 
parçası olmak güzel bir şey. Tanıştığınızda 
ihtiyacınız olanı bir kenara bırakırlar ve bir 
dahaki sefere “Bu elimizde, ister misiniz?” diye 
sorarlar. Yani bir bakıma tembel insanlar için 
işleri biraz kolaylaştırıyor; Bu değişikliği yapmak 
için çaba sarf ettiğinizde. Elbette çoğu insan için 
süpermarkete gitmek muhtemelen daha 
kolaydır. Ancak felsefi açıdan bakıldığında, 
küçük tedarikçilere yardım etmenin daha önemli 
olduğunu, süpermarketlerin bunu başaracağını 
düşünüyorum. 

 

 

BU SEKTÖRDE ÇALIŞACAK 
GENÇLERE MESAJ 

Genel olarak tüm sektörlerde bir değişim 
çağında olduğumuzu düşünüyorum, 
dolayısıyla en önemli şeyin döngüsellik, 
sürdürülebilirlik gibi bu konuların farkına 
varmak olduğunu söyleyebilirim. Bu farkındalık 
bir kez yaratıldığında, bunun hakkında 
konuşmaktan ve harekete geçmekten 
korkmayın, çünkü işlerine yatırım yapmış ve 
bunu asla yatırım yapılacak bir şey olarak 
düşünmeyen birçok insan var, belki de bunun 
bir değişiklik olduğunu hiç düşünmemişlerdir. 
yapmalılar. Dolayısıyla, en azından benim 
bakış açıma göre gençlerin gerçek değerinin, 
gerekli değişiklikleri gerçekleştirmek için yeni 
bakış açıları ve enerji getirebilmeleri olduğunu 
düşünüyorum. Bu büyük bir zorluk ve bence 
asıl sorun pek çok insanın henüz değişmeleri 
gerektiğini düşünmemiş olması. Dolayısıyla 
genç bir insan, organizasyonları ileriye 
taşıyacak mükemmel kişidir, çünkü bu 
değişimden en çok faydalanacak olanlar da 
gençler olacaktır.  

 

 
 


